
Sakarya'da balıkçılar, denizlerde av yasağının 
başlamasıyla birlikte yeni sezon hazırlıklarına 
yoğunla- şıyor. Ancak, av yasağının 
başlamasıyla birlikte sektördeki beklentiler 
ve endişeler de artıyor. Balıkçılar, bu 

nBüyükşehir Belediye Başkanı Yusuf 
Alemdar, hayırlı olsun ziyaretinde 
TBMM KEFEK Başkanı Çiğdem Er-
doğan ve AK Parti Gençlik Kolları’nı 
ağırlayarak, “Şimdi Sakarya için hep 
birlikte çok çalışma vakti. TBMM 

KEFEK Başkanımıza, genç kardeş-
lerime teşekkür ediyorum” dedi. 
/7’DE

nVali Yaşar Karadeniz ve Sakarya 
Garnizon Komutanı Albay Sedat Baş'ı 
makamında ziyaret eden Büyükşehir 
Belediye Başkanı Yusuf Alemdar, “Yerel 
yönetimler olarak merkezi idare ile 
uyum içerisinde, ortak akıl bilinciyle 

çalışacağız. Amacımız hep birlikte 
memleketimize en büyük katma 

değeri sunmaktır” dedi. /6’DA

nSerdivan Belediye Başkanı seçilen Osman 
Çelik, ziyaretçilerini ağırlamaya devam ediyor. 
Belediyeden yapılan açıklamaya göre, bayram 
sonrası ilk mesai günü Çelik'i ziyaret eden AK 
Parti Serdivan İlçe Başkanı Yusuf Haldızoğlu, 
"hayırlı olsun" dileklerini iletti. /7’DE

..
HEDEFHEDEF

Yusuf Cinal /6’da

HATASIZ   KUL   OLMAZ    HATASIZ   KUL   OLMAZ    

►İSMAİL AYDIN yazısı 9'da

Bulmaca severlerin 
aradığı her şey

BULMACA ÇÖZÜN BULMACA ÇÖZÜN 
HAFIZANIZI GÜÇLENDİRİNHAFIZANIZI GÜÇLENDİRİN

Bulmaca sayfamız 
her gün sayfa 8’de

Nihat Arda Şahin
mazbatasını aldı

Fotoğrafçı yazarın organik Fotoğrafçı yazarın organik 
yaşam merakıyaşam merakı

►SABRİ ASLIŞEN yazısı 3’te

►YUSUF CİNAL yazısı 6’da

Vatandaş sözünü söyledi,Vatandaş sözünü söyledi,
başlasın hizmetler?başlasın hizmetler?

►EROL AFŞAR yazısı 7’de

Kimler kazanıyor? Kimler kazanıyor? 
Kim Kaybediyor?Kim Kaybediyor?
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Sakarya'da 
denizlerde av ya-

sağının başlamasıyla 
birlikte balıkçılar, ge-

çen sezonun verimliliğini 
değerlendirirken gelecek 

sezona ilişkin beklentilerini 
de paylaşıyor. Karasu’da faa-

liyet gösteren balıkçılar, geçen 
sezon elde ettikleri deneyimler-
den yola çıkarak gelecek sezon 
için umutlu bir bekleyiş içinde-
ler. Balıkçılar, karaya çıkardıkla-
rı tekne ve ağlarını yeni sezon 

için şimdiden onarmaya 
başladı. Sezonda istedikle-

rini bulamayan balıkçılar, 
yeni sezon hazırlıklarına 

ümitli bir şekilde 
başladı.   

“ÖNÜMÜZDEKİ SEZON 
VERİMLİ OLUR" 

“Sakarya için “Sakarya için 
çok çalışma vakti”çok çalışma vakti”

“şehrimiz için ortak“şehrimiz için ortak
 akılla çalışacağız” akılla çalışacağız”

Başkan ÇelikBaşkan Çelik’’e e 
ziyaretler sürüyorziyaretler sürüyor

Balıkçı Önder Sarıoğlu, “Sezon, 
havaların sıcak olması ve suların 
soğumamasından kaynaklı kötü 
geçti. Mera sıkıntımız var, 3 mil sa-
hamız yok. Saha sıkıntısı olduğu için 
av sezonunda balık olmuyor. Şimdi 
ise tekneleri karaya çekip bakım, 
onarım ve teknik donanımlarını ya-
pacağız. Önümüzdeki sezondan da 
bir beklentimiz yok. İklimler değişti, 
karambole artık” dedi. 

Karasu Su Ürünleri Kooperatifi 
Başkanı Atilla Bıçakcı ise, “Balıkçılık 
sezonu kapandı ve iyi geçmedi. 
Bunun sebeplerinden bir tanesi 
palamutla başladık ancak palamut 
yok denecek kadar azdı. Suların 
geç soğuması bu sebeplerden 
diğeridir. Geçen senelere göre 
balıkçılık çok çok azdı. Şimdi 

teknelerimizi karaya çekeceğiz ve 
bakımlarını yapacağız. Yeni sezon-
da ise tahminen palamutçuluk 
olacak. Bir sene palamut oluyorsa 
diğer sene olmuyor. Önümüzdeki 
sezon inşallah verimli olur. Çünkü 
balıkçılar bu sezon hem balık hem 
de ekonomik yönden çok mağdur 
oldu” dedi. /4’TE

“SEZON İYİ GEÇMEDİ”

Çiğ süte zam!
nUlusal Süt Konseyi, çiğ süt 
tavsiye fiyatını üreticinin eline 
14,65 lira geçecek şekilde 
belirledi. Böylece süt alım 
fiyatına yüzde 8,52 zam gelmiş 
oldu. /4’TE

Muhtarlarla iş Muhtarlarla iş 
birliği vurgusubirliği vurgusu

nBüyükşehir Belediye Başkanı Yusuf Alemdar, hayırlı olsun ziyare-
tinde Sapanca ve Serdivanlı muhtarları ağırlayarak, "Muhtarlarımız 
mahallelerimizde hizmet için gören gözümüz, duyan kulağımız-
dır. Bu şehre birlikte hizmet edeceğiz" vurgusu yaptı. /7’DE

“Beklentilerin farkındayız”
nAK Parti Sakarya Aylık İl İstişare ve Değerlendirme 
Toplantısı Genel Başkan Yardımcısı, Seçim İşleri Başkanı 
Ali İhsan Yavuz’un Başkanlığında yapıldı. AK Parti İl Baş-
kanı Yunus Tever gerçekleşen toplantıda, yerel seçimler 
sonrası değerlendirmelerde bulunduklarını ve yapılacak 
olan çalışmaları ele aldıklarını belirterek: “Sorumluluğu-
muzun ve hemşehrilerimizin bizlerden olan beklentileri-
nin farkındayız. Şehrimizin beklentilerine cevap vermek 
için elimizden gelen gayreti gösteriyor, milletimizle 
aramızdaki gönül köprülerini yeniden güçlendirmenin 
çabası ve gayreti içerisinde olmaya özen gösteriyoruz” 
dedi. /6’DA

Ak Parti’de istişare toplantıları devam ediyor:

Dişli ailesinin acı günü
İş insanı Davut Dişli’nin ağabeyi Metin 
Dişli İstanbul’da tedavi gördüğü hasta-
nede hayatını kaybetti. 
AK Parti Sakarya eski milletvekili Şaban 
Dişli'nin amcasının oğlu, iş insanı Davut 
Dişli’nin ağabeyi Metin Dişli, İstanbul’da 
tedavi gördüğü hastanede hayatını kay-
betti. Cenazesi Geyve Merkez Sinanbey 
Camii’nde kılınan namazın ardından 
toprağa verilen Metin Dişli, bir süredir 
amansız hastalıkla mücadele ediyordu. 
Bizim Sakarya Gazetesi olarak merhuma 
Allah’tan rahmet, Dişli ailesine ve seven-
lerine başsağlığı dileriz.

Altın fiyatlarındaki tarihi zirve sahte altın 
üretiminin de zirve yapmasına neden oldu. 
Darphane Genel Müdürü Abdullah Yasir 
Şahin, son dönemde küçük atölye tarzı 
yerlerde sahte altın üretiminin arttığına 
işaret ederek vatandaşı uyardı. Şahin "Bazı 
kuyumcular da bu ürünleri sahte olduğunu 
bile bile alıyor ve vatandaşlarımıza satıyor” 
dedi. /4’TE

Darphane'den Darphane'den 
sahte altın uyarısısahte altın uyarısı

Aile katliamında yeni detay:Aile katliamında yeni detay:

“1 zanlı tutuklandı”“1 zanlı tutuklandı”

nHendek’de babası ile üvey 
annesini silahla öldüren ağabeyi 
Mevlüt Çelik’i, sokakta kesici alet 
ile öldüren Selçuk Çelik tutuklana-
rak cezaevine gönderildi. ı. /3’TE

FİYATI:5 TL

BALIKÇILAR 
UMUTLU
BEKLEYISTE!

Av yasağı başladı, balıkçılar yeni sezon hazırlıklarını yapıyor.


